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Råd för funktionshinderfrågor 

vid trafiknämnden och Stockholms 

Stads Parkerings AB 

Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2015-11-02 § 10  

 
 

   
 

 Tid Måndagen den 2 november 2015  

kl 14.30 – 17.00 
   

 Plats Jungska rummet, Tekniska Nämndhuset 
   

 Justerat  

  

 

Ulrika Voghera Sven Hallberg 

  

Närvarande  

 Ledamöter: 

 Ulrika Voghera, (HSO/HRF), ordföranden  

Sven Hallberg (ÅSS), vice ordföranden 

 

Gunilla Anegren (HSO) 

Anders Carlsson, (HSO/RTP-S)  

Gunnar Slätt, (HSO/FHDBF)  

  

 

 
Tjänstemän: 

 Rådets sekreterare Åse Geschwind och föredragande Karin 

Dhakal, Catarina Nilsson och Fredrik Söderholm. 

 

 

 
 

 § 10 
Stockholms Stads Parkerings AB 
Föredragande: Fredrik Söderholm 

 

Fredrik Söderholm informerar om bolagets organisation 

och övergripande verksamhet och går sedan in på vad som 

hänt i Stockholms Parkerings verksamhet sedan han 

besökte rådet sist. Bland annat har det varit invigning av 

Stigbergsgaraget och P-hus Råcksta. Bygge av ett nytt P-

hus i Hagastaden pågår. Stockholms Parkering har 700 

laddplatser för elbilar i sitt bestånd och antalet ökar hela 

tiden. 

 

Bland Stockholms Parkerings prioriterade uppdrag 2016-

2019 nämner Fredrik bland annat att bolaget ska investera 

i underjordiska garage, bygga och driva 

infartsparkeringar, bygga och driva cykelparkeringar samt 

främja övergången till elbilar. 
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Därefter ställer Fredrik en fråga om parkeringsautomater 

till rådet. Det har visat sig att användandet av de låga 

(anpassade för personer med funktionsnedsättning) 

automaterna är mycket lågt. Betalning via appar blir mer 

och mer vanligt. I dag kostar det dock ofta något mer att 

betala parkering via en app än i en automat. 

 

Fredrik undrar hur rådet ser på möjligheten att 

parkeringsbolaget betalar merkostnaden för betalning via 

app för personer med giltigt handikapparkeringstillstånd 

istället för att fortsätta sätta ut låga parkeringsautomater? 

 

Slutligen tackar Fredrik för ett givande möte med rådet 

och föreslår ett studiebesök i någon av Stockholms 

Parkerings anläggningar till våren 2016. 

 

Beslut 

Rådet tackar för informationen och för inbjudan till 

studiebesök våren 2016. 

 

Avseende frågan om att eventuellt sluta att sätta ut låga 

parkeringsautomater tror rådet att det är för tidigt. Många 

äldre personer har ännu inte smarta telefon. Rådet tror 

dock att en sådan lösning kan falla väl ut i framtiden. 

 

 

 

 

  Vid protokollet 

 Åse Geschwind 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 ___________________________  

 

 


